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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Mikor élvezhetik végre a gondtalan pihenés örömét otthonukban a Budapest XXII .
kerület Baross Gábor telep lakói? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Több megkeresést is kaptam a XXII . kerület, Baross Gábor Telep lakókörnyezetéből, az ott

áthaladó M0-ás autóút zajterhelése miatt . A helyben lakók elkeseredésükben fordulta k

hozzám, mert évek óta csak türelmüket kérik a hatóságok, de el őre lépést nem tapasztaltak a
probléma megoldásában. A helyi önkormányzat is csak annyit tudott válaszolni évekke l

ezelő tt, az ezzel kapcsolatos írásbeli kérdésekre, hogy nem önkormányzati hatáskörbe tartozi k

a zajterhelés megoldása, de érdekegyeztetések azért folynak az illetékes hatóságnál és a

beruházónál .
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Fenitek eredményeként annyit sikerült elérni, hogy egy bizonyos szakaszon, 5 méter magasr a

építették a zaj szűrő falakat a tervezett 2,5 m magasság helyett .

Tudomásom szerint a helyi önkormányzat kikérte a dokumentációkat az M0-ás és M6-o s

autópálya szakasz XXII . kerületet érintő szakaszáról, és kérte az illetékes hatóságot az eredet i

tervek felülvizsgálására. Értesüléseim szerint már a megalapozó dokumentumokból is kit űnt,

hogy a megépülő zajárnyékoló falak nem lesznek elégségesek, ezért az önkormányza t

kezdeményezte az illetékeseknél a tervek módosítását, a további zajárnyékoló falak építését .

A XXII. kerületi önkormányzat arról tájékoztatta a lakosokat, hogy az autópálya b ővítését

követően kezdődik a régi pályatest rekonstrukciója, ami szintén több ütemben valósul meg, é s

amely rekonstrukcióba beletartozik a zajvédő falak megépítése is . Tekintettel arra, hogy e z

nem önkormányzati beruházás, nem tudják befolyásolni a rekonstrukció ütemét, így a lakoso k

türelmét kérték .

A lakosok figyelembe véve az önkormányzati választ, türelmesen várták a tájékoztatásban

feltüntetett határidőket, amely elviekben rég letelt, de a gyakorlatban a meghatározott

ütemezési idő nem valósult meg. A megvalósításra az ígéret 2014-2015 volt, most 201 7

februárját írunk . Véleményem szerint nagyon is érthető az itt élő emberek türelmetlensége ,

hiszen a napi szinten áthaladó autók zaja ellehetetleníti mindennapjaikat .

Fentiek miatt kérdezem Miniszter Urat, van-e tudomása XXII . kerületen áthaladó M0-ás

útszakasz zajterhelési problémájáról ?

Mit tudna mondani az ott lakóknak, mikorra lesz befejezve a zajvédő falak megépítése, illetve

pontosan mik a tervbe vett módosítások és beruházások ezen a téren ?

Budapest, 2017 . február 8 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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